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Deltagere: Kristian, Annette, Maria, Birgitte, Birte, Kim, Kamilla 

Ordstyrer: Kamilla 

Referent: Annette 

   

Emne  Sag og konklusioner Ansvarlig 
  

- 1 Valg af ref.: Annette 
 

 

- 2 Valg af ordstyrer: Kamilla 
 

 

- 3 Godkendelse af dagsorden: Godkendt 
 

 

- 4  Godkendelse af ref. fra den 08.12.2015.: Godkendt 
 

 

- 5 Formand Annette:  
Funktionsbeskrivelser: Er de lavet? 
- Birgitte laver omkring Årsmødet 
- Kristian har lavet funktionsbeskrivelse til kasserer/bogholder. 
Procedurebeskrivelsen ligger under kasserer funktionsbeskrivelsen 
i Trustbox. 
- I forhold til temadage/temaeftermiddage skal der udfærdiges en 
overordnet funktionsbeskrivelse. 
Bilaget behøver ikke være selvstændigt fil/dokument. 
- De ansvarlige for funktionsbeskrivelserne får revideret dem til 
næse møde. Opdater dokumentet i Trustbox og send besked til 
Annette 
 
Leveranceskema: Der skal laves leverancetidspunkter skal laves og 
sendes til Annette 
 
Bestyrelsen i Dansk Selskab i Fysioterapi (DSF), hvor Annette har 
været supp. og nu træder ind i bestyrelsen til et møde 09.05.2016. 
 
Generelforsamling i DSF er den 01.06.2016. Hvem kan deltage? 
Det har været formand og tovholder der deltog. 
 
Kort referat fra Bestyrelsesseminar i Middelfart den 25.02.2016.-
26.02.2016. 
På den nye hjemmeside/måleredskaber kommer der 53 tests med 
over, men ved behov for andre tests, kan man rettes henvendelse 
til DSF´s sekr. Annette Fisker omkring dette. 
 
Annette er kommet med i Styregruppen for Den Kliniske Database 
for Geriatri. 
 
Repræsentant til fællesstand til næste Fagkongres i Danske Fysio-
terapeuter. Der skal være en repræsentant fra hvert selskab. 
Godt med et fællesområde og det sparrede os for en masse tid i 
forhold til bemanding, og leje af stand osv. 
Vigtigt at vi har vores eget område på fællesstanden, så vi har en 
roll-up og vores eget bord til pjecer osv. 
Vil en deltage fra os? 
 
Deltagelse i kongresser i 2016? 
Snak om deltagelse eller at booke en foredragsholder til os i sel-
skabet? Demens er politisk prioriteret, så derfor kan demens være 
relevant. 
Demenssdage i Maj: Kamilla, Kim og Birgitte 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 
01.05.2016. 
 
Alle 
01.05.2016. 
 
 
Annette 
 
Annette og 
Kristian  
 
 
Annette 
 
 
 
 
 
Annette 
 
 
 
 
Maria 
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Gerontologisk selskab i november: Kamilla, Maria Kristian, Birte, 
Kim, Annette 
 
Der kan godt være nogle der kan tage med til flere ting.  
Birte holder styr på tilmelding til Gerontologisk Selskab. 

 
 
 
 
 
Birte 
 
 

- 6 Tovholder Annette: 
Der er afgivet høringssvar til DSF omkring ældre kronisk smerte 
patienter. 
 
I forhold til formands og tovholder funktionen. Annette sender af og 
til mails ud til alle i bestyrelsen og det er vigtigt at få svaret retur til 
Annette indenfor svar frist. 
 

 
 
 
 
 
 
Alle 

- 7 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- 12 

Årsmøde Birgitte: 
- Jesper Lundby Jensen Lektor fra institut i idræt og ernæring. 
Hvordan lykkes motorisk indlæring til demente? F.eks. til holdtræ-
ning både fysisk og kognitivt.  
Kunne være et oplæg og diskussion. 
 
- Holdtræning med Dorthe Varning Poulsen fysioterapeut, forfatter 
til bogen ”Holdtræning”, lektor ved fysioterapeutskolen. 
Hold kan være meget en meget forskellig størrelse, hvor deltagerne 
er meget forskellig.  
Meningsfyldt bevægelse til de svageste og balance. 
 
I forhold til afregning som udgangspunkt reglerne efter Danske Fy-
sioterapeuter´s takster. 
 
- Navneskilte til Årsmødet. Birgitte bestiller. 
 
- Overnatning til 4 personer og restaurant bestilles 
 
- Ind put til møde med Dfys: 
Målsætning i rehabiliteringsarbejde - Thomas Maribo 
Undersøgelser og tests. 
Overgangen mellem sekundær og primær sektor Demmis af-
hængighed til hjemmehjælp fra Bispebjerg. 
Svimmelhed/balance 
Effekten af rehabilitering i Faaborg/Midtfyn følgevirkning af rehabili-
tering 
Hvis der er andre ideer send det til Birgitte 
 
Stemningsref. er det væsentlige og vigtige fra foredraget. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Birgitte 
 
Birgitte 
 
Annette 
 
Birgitte 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 
 
Alle 

- 8 Kasserer/Bogholder Kristian/Kim: 
Gennemgået årsregnskabet. 
Det er vigtigt at der skal være et budget til hvert bestyrelsesmøde. 
Gennemgår budget for 2016. 
Alt omkring regnskab skal fremover sendes til Kim, som nu er kas-
serer. 
Registrering af selskabet står i Kristians navn og det har Kim fået 
fuldmagt til. Jonna modtager dog stadig mail omkring selskabet. 
Kristian finder ud af hvordan det bliver ændret med Jonnas navn. 
- Trustbox virker godt og alle er nu sat op til det. 
Der kan være problemer på IPad, hvis der ikke er Word på den. 
 
 

 
 
 
 
 
Alle 
 
 
Kristian 
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- IPTOP internationalt. 
Kristian har skrevet til dem den 02.03.2016. i forhold til formaliseret 
samarbejde. 
Sættes på til næse bestyrelses møde om samarbejdet til IPTOP. 

 
 
 
Annette 

- 9  Uddannelse Annette/Birte 
Der bliver indkaldt til møde Line, Birte, Jonna, Kristian og Annette i 
forhold til evaluering og planlægning af nyt ”Udredningskursus”. 
Et evt. nye kursus vil bliver til foråret 2017. 

 
Annette 

- 10  Temaeftermiddag Kamilla: 
Firma ”Aktiv aid” Kim Grandahl Papsø har Kamilla talt med omkring 
en temaeftermiddag. TRX-funktioneltræning (træningsredskab til 
indendørs og udendørs brug), hvor vi kan låne lokaler i Viborg. 
Hvis der kommer 15-16 personer i 3 timer. 
Kamilla går videre med dette. Sender rundt med annoncen til os 
alle. 
Pris skal være det dobbelte for ikke medlemmer. 
 

 
 
 
 
 
 
Kamilla 

- 11 Hjemmeside Maria: 
Der skal lægges det endelige høringssvar ud på hjemmesiden. 
Annette sender til Maria. 
 
Opdatering på hjemmesiden. 
Send endeligt nye ting til Maria, der skal på hjemmesiden. 
Det er vigtigt at der bliver opdateret. 
Der er kommet nyt system til at lave nyhedsbrev, som Maria skal 
lærer. 
Annette sender, hvor mange høringssvar der er til Maria. 
 
Punkt til næste møde Facebook 
 
Separat adgang til kursusmateriale og andet Maria undersøger.  
På til næste møde. 
 
Ved tilmeldinger skal der stå gentagelse af mail. 
 

 
 
Annette og 
Maria 
 
 
 
 
 
Annette 
 
Annette 
 
Maria 
Annette 
 
Maria 

- 12 ved punkt 7 Hvilket slags ref. skal der udfærdiges ved deltagelse i forskellige 
workshops og andre ting: 

 

- 13 Nye medlemmer:  
Skal der ske noget i forhold til nye medlemmer? 
Skal de nye medlemmer have en velkomstpakke? 
Hvad skal de have? 
Der kunne laves en velkomstmail, fra formanden, som bliver sendt 
til de nye. 
 
Vi kunne lave en folder, kuglepenne, blokke med logo.  
Vi har målebånd. 
Birte undersøger hvad det koster at få lavet kuglepenne, blokke, 
usbstik. 
 

 
 
 
 
 
Maria og An-
nette 
 
 
 
Birte 

- 14 Evt.: 
Birte er med i redaktionspanelet i Dfys. Formålet er at sikre relevant 
og værdi i det skriftlige for medlemmer i Danske Fysioterapeuter. 
Hvilke krav skal der være til artikler. Møde i april 2016. 
Det Birte får tilsendt, kan hun sende rundt til os alle i bestyrelsen, 
så vi kan se hvad det handler om. 
 
Kristian: Nye emner til nye Nationale Kliniske Retningslinier. 
Refeedingsyndrom 
Psykosociale emner, som har stor betydning for de ældre. 
Hvornår er nok nok, der kommer minifestival i Region Syddanmark 

 
 
 
 
 
Birte 
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omkring dette emne? 
Undgå genindlæggelser, hvis der var mere styr på udskrivelsen 
med rigtig medicin og hjælpemidler. 
Faldpatienten 
Immobilitet 
 
Maria: Har deltaget i møde omkring konference om sundhedsfrem-
me og forebyggelse. Den 27.10.2016. Odin Havnepark, Lumbyvej 
11, 5000 Odense C. 
 
 


